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Vragen van de heer Schellekens (Lijst Riel Goirle) 
 
1. Er wordt in 74.6% (112) van de gevallen vrijstelling verleend van het bestemmingsplan. Kan dit 

worden uitgesplitst naar binnenplans afwijken, kruimelgevallen of buitenplans afwijken? 
De door u gevraagde uitsplitsing is een goede toevoeging aan de 'evaluatie vergunningverlening 
gemeente Goirle 2018'. Deze uitsplitsing wordt dan ook in de evaluatie opgenomen. Hieronder ziet u 
een overzicht van de uitgesplitste aantallen.  
 

 
 

2. Kan een overzicht worden gegeven van de omgevingsvergunningen die verleend zijn met 
gebruikmaking van een buitenplanse afwijking in 2018 en 2019? 

Ja, voor 2018 zijn deze gegeven in de 'evaluatie vergunningverlening gemeente Goirle 2018'. Het 
schema hierboven wordt daaraan toegevoegd. Over 2019 krijgt u te zijner tijd een evaluatie met de 
aantallen.  
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3. Om een omgevingsvergunning via een buitenplanse afwijking mogelijk te maken is een Verklaring 
van geen bedenken van de gemeenteraad vereist. De gemeenteraad heeft deze bevoegdheid 
gemandateerd aan het college. Op welke wijze wordt een aanvraag voor een 
omgevingsvergunning met toepassing van buitenplanse afwijking gemeld aan de gemeenteraad? 

Indien een melding vereist is, wordt deze door middel van een raadsinformatiebrief aan de 
gemeenteraad gemeld. 
 
4. Indien een aanvraag voor een omgevingsvergunning wordt ingediend waarbij niet wordt 

verwezen naar een buitenplanse afwijking, maar waarbij in een later stadium gebruik wordt 
gemaakt van een buitenplanse afwijking wordt dit dan gemeld aan de gemeenteraad? 

Indien een melding vereist is, wordt deze door middel van een raadsinformatiebrief aan de 
gemeenteraad gemeld.  
 
5. Er wordt voorgesteld om de mandatering voor omgevingsvergunningen te verruimen.  

Op welke wijze zou men de mandatering willen verruimen? 
Hoe het mandaatbesluit wordt aangepast is nog niet precies duidelijk. Dat wordt in de loop van 2019  
duidelijk. Waar kan aan gedacht worden? Momenteel worden alle beoordelingen met betrekking tot  
vrijstellingen door de wethouder geparafeerd voor 'besproken en akkoord' omdat dat in het 
mandaatbesluit staat. Het komt, gezien de aantallen, zelden voor dat geen akkoord wordt gegeven. 
Deze methode neemt al snel vijf werkdagen in beslag. Door bijvoorbeeld het akkoord te mandateren 
aan de casemanager kan de behandelingstermijn verkort worden. 
 
6. Op welke wijze kan een vrijstellingenbeleid bijdragen aan het verkorten van de behandeltijd? 
Voor veelvoorkomende gevallen kan naar het beleid worden verwezen. Dat kan de behandeltijd met 
tenminste vijf werkdagen verkorten. In die gevallen hoeft het plan namelijk niet meer voorgedragen 
te worden in het 'Bouwplanoverleg'. In dat overleg kijken diverse disciplines naar de aanvraag, en 
beoordelen zij of het wenselijk is om af te wijken van de geldende regelgeving.  
 
Vragen van de heer Van den Brekel (SP) 
 
1. Hoe zit het met het aankondigen van een handhavingsbezoek in het kader van de volgende tekst 

uit het TH beleid? 'Om na te gaan of voorschriften ook gedurende langere tijd en in alle situaties 
worden nageleefd, is het noodzakelijk om programmatisch of operationeel toezicht te blijven 
uitvoeren. Daarnaast is het nodig om capaciteit te reserveren voor onaangekondigde en 
steekproefsgewijze controles en surveillance.' 

In sommige gevallen zal het nodig zijn om onaangekondigd een controle uit te voeren. Denk daarbij 
aan controles in verband met vermoedens omtrent hennep of strijdig gebruik. Voorgaande in het 
kader van de pakkans. Echter in veruit de meeste gevallen zal de controle worden aangekondigd 
zodat bijvoorbeeld ook de juiste personen aanwezig zijn om de controle te kunnen uitvoeren.  
 

2. Artikel 5 Kwaliteitsborging en dan punt 5, van de verordening zegt het volgende:  
Voor zover de kwaliteitscriteria niet zijn of niet konden worden nageleefd, doen burgemeester en 
wethouders daarvan gemotiveerd opgave.  

1. Kunt u een voorbeeld noemen van zo'n situatie?  
2. Is het na de gemotiveerd opgave de zaak afgedaan? 
3. Wat wordt gedaan zo dat het voortaan wel wordt nageleefd en dit in de toekomst wordt 
voorkomen? 
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Pas toe of leg uit 
Het gaat in artikel 5 om de gevallen 'comply or explain' of te wel: pas toe of leg uit. Volgens de 
kwaliteitscriteria moeten wij genoeg expertise in huis hebben en moet deze expertise ook van een 
bepaald niveau zijn; de zogenaamde 'kritieke massa'.  
 
Voorbeeld pas toe of leg uit 
De kwaliteitscriteria vraagt dus om deskundigheid op vele gebieden. Veel expertise hebben wij al in 
huis maar sommige expertise hebben wij niet in huis. Neem bijvoorbeeld de expertise  
geluidsdeskundige. Deze expertise moeten wij volgens de kwaliteitscriteria in huis hebben. Deze 
expertise hebben wij momenteel niet in huis. Dat komt omdat wij deze expertise niet vaak nodig 
hebben. Het is dan te kostbaar om dan daar iemand voor in dienst te nemen. Hoe lossen we dat dan 
op? Dat doen we door gebruik te maken van 'comply or explain', pas toe of leg uit. We kunnen in het 
geval van de geluidsdeskundige de kwaliteitscriteria niet toepassen (comply) op onze organisatie. We 
kunnen in dat geval wel uitleggen (explain) dat we deze expertise bijvoorbeeld van de OMWB 
kunnen inhuren indien nodig. Zo wordt de kritieke massa uit de kwaliteitscriteria alsnog geborgd.  
 
Controlerende rol gemeenteraad 
De invulling van de kwaliteitscriteria is door uw raad ook te controleren. Volgens artikel 3 van de 
voorliggende verordening ziet u toe op de uitvoering. Ingevolge dit artikel wordt uw raad 
geïnformeerd over de invulling van de kwaliteitscriteria. 
 
Vraag van de mevrouw Vissers-Van Herpen (VVD) 
 
1. In hoeverre wordt er samengewerkt bij het opstellen van het beleid? Is dat alleen in wat wettelijk 

is voorgeschreven of worden er ook andere gezamenlijke afspraken gemaakt? In dat laatste 
geval: welke ruimte bestaat er dan voor ‘couleur local’? 

Het beleid wordt opgesteld om prioriteiten te stellen en doelstellingen te formuleren. Elk kwartaal 
komen de beleidsmedewerkers van Goirle, Hilvarenbeek, Oisterwijk en Loon op Zand samen om het 
beleid te bespreken. De bedoeling is om in een nieuw handhavingsbeleid uiteindelijk te komen tot 
dezelfde prioriteiten, 'het level playing field'. Denk hierbij aan de thema's brandveiligheid en 
constructieve veiligheid. Deze zijn qua risico van groot belang. Elke gemeente zal deze thema's 
prioriteit geven bij controles. 
 
Voor wat betreft de couleur local zal dat anders liggen. In het beleid zal nog altijd ruimte zijn om de 
'eigen problematiek' aan te pakken. In Goirle uit dat zich in de doelstellingen die geformuleerd zijn 
op basis van ons bestuursakkoord 'Duurzaam & Dienstbaar'. 
 
 
 
 
 
 


